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گروه ورزش/آخرین دیدار هفته هفدهم لیگ برتر 
بین تیم های فولاد و پرسپولیس صحنه جنگ و جدال 
غیرفوتبالی شد و با سوت پایان نه تنها تمام نشد بلکه 
به شکل دیگری در بیرون زمین و فضای مجازی و 
رسانه ها ادامه پیدا کرد. نیمکت فولاد خوزستان که 
پیش از این بازی بارها و از جمله در دیدار سوپرجام 
امسال ، دیدار دو فصل پیش با استقلال با هدایت 
محمود فکری سرمربی وقت این تیم و چند دیدار 
دیگر هم سابقه درگیری و تنش داشته اند، در بازی با 
پرسپولیس هم این روش غیرمتعارف را ادامه دادند 
به طوری که داور مجبور شد به چند مربی و سرمربی 
سرخپوشان اهــوازی کارت زرد و قرمز بدهد. البته 
این پایان ماجرا نبود و در نشست خبری یحیی گل 
محمدی سرمربی پرسپولیس که از باخت یک بر صفر 
تیم اش و اشتباهات داوری و رفتار نیمکت نشینان 
فولاد عصبانی بود جمله ای بر زبان آورد که تبعات 
ــادی داشــت و واکنش های متعدد و مختلفی را  زی
نه  بــود:»  گفته  پرسپولیس  سرمربی  برانگیخت. 
عرضه داریم با تماشاگر بازی را برگزار کنیم نه بدون 
تماشاگر! من ماندم اگر آقای رفعتی ناظر بازی نبود، 
این جا جنگ می شد. خدا را شکر او در ورزشگاه بود و 
اجازه نداد اتفاقات بدتر از این رقم بخورد. من درباره 
بازی صحبتی ندارم. نمی دانم این لجن بازی و بازی 
کثیف آخر و عاقبتی برای این تیم دارد یا خیر. فقط 
می توانم به حال این مجموعه تاسف بخورم.« اصطلاح 
لجن بازی که گل محمدی برای بازی تیم حریف به کار 

برد باعث خشم و عصبانیت فولادی ها شد به طوری که 
نکونام با انتشار یک استوری عجیب با این مضمون که 
»شیر برای اثبات قدرتش نیاز به جنگیدن با هر شغال 
و کفتاری ندارد، همان نگاهش کافی است« به صحبت 
های سرمربی پرسپولیس واکنش نشان داد. سپس 
نوبت به مهدی هاشمی نسب، مربی فولاد و بازیکن 
سابق پرسپولیس رسید که بارها با مسئولان و مدیران 
و بازیکنان این تیم کشمکش داشته است:» هفته های 
قبل با هــوادار و دو سه تیم دیگر مساوی کردیم که 
مربیان شان ما را بغل کردند و گفتند واقعا تیم خوبی 
دارید ولی الان تیم ما لجن شده است! دور رفت که 
در حضور 60 هزار تماشاگر که به من و جواد نکونام 
توهین شد، آن جا هم لجن بودیم که ما را نتوانستند 
ببرند؟ در سوپرکاپ برنده شدیم، آن جا هم لجن 

بودیم؟ از سه بازی هفت امتیاز گرفتیم.«
************* 

در ادامه مسئولان دو باشگاه اقدام به انتشار بیانیه و 
محکوم کردن اقدامات حریف کردند و در نهایت هم 
کار به شکایت و شکایت کشی رسید. سخنگوی باشگاه 
فولاد در واکنش به صحبت های یحیی گل محمدی 
دربــاره فوتبال خوزستان و نیز استفاده از لفظ لجن 
در این دیدار، گفت: دور از انصاف و انسانیت است که 
واژه لجن به بازی فولاد و فوتبال خوزستان نسبت داده 
شود و ما منتظر هستیم که آقای گل محمدی از مردم 
خوزستان و هواداران فولاد عذرخواهی کند.باشگاه 
فــولاد از آقــای گل محمدی بابت توهین به فوتبال 

خوزستان و تیم فولاد و استفاده از لفظ لجن، شکایت 
می کند.« باشگاه پرسپولیس هم دست به شکایت برد 
و به خاطر انتشار این استوری از جواد نکونام به کمیته 
اخلاق فدراسیون فوتبال شکایت کرد. البته باشگاه 
پرسپولیس به دلیل حضور تعدادی تماشاگر در این 
دیدار، از باشگاه فولاد خوزستان به فدراسیون فوتبال 
شکایت کرده است. در میان این همه اظهارنظر و تهدید 
و شکایت حالا همه منتظرند ببینند کمیته انضباطی 
و فدراسیون فوتبال چه واکنشی به حواشی بازی 
اهــواز خواهد داشــت. در همین زمینه برخی رسانه 
ها به گزارش ناظر بازی اشاره کردند و نوشتند ناظر 
بازی فولاد و پرسپولیس در گزارش خود به کارهای 
عجیب سرمربی فولاد هنگام این دیدار اشاره خواهد 
کرد.طبق تصاویر تلویزیونی در هر صحنه  و بعد از هر 
سوت بنیادی فر )داور بازی(، نکونام و دیگر اعضای 
کــادر فنی اش کنار زمین به شدت به تصمیم داور 
اعتراض می کردند.در بخش دیگری از گزارش ناظر 
بازی به پرتاب توپ توسط یکی از هــواداران فولاد به 
داخل زمین، هنگام حمله پرسپولیس اشاره خواهد 
شد؛ اتفاقی که در فوتبال روز دنیا جایگاهی ندارد و 
قطعا موجب تعیین جریمه برای باشگاه فولاد خواهد 
شد.همچنین گفته می شود که ناظر بازی در ابتدای 
بازی تذکری به سرمربی فولاد بابت همرنگ بودن 
لباسش با تیم حریف داده است. حال باید منتظر ماند 
و دید که پرونده دیدار پرتنش هفته چگونه بررسی و 

بسته خواهد شد.

مدرک استقلال درباره یزدانی
تمایل نداشتن یزدانی برای همکاری و فسخ قراردادش در ساعات پایانی فصل 
نقل و انتقالات زمستانی باعث شد مدیران باشگاه استقلال در نهایت تصمیم به 
فسخ یک طرفه بگیرند. به همین دلیل شایعاتی مبنی بر بسته شدن 2 پنجره نقل 
و انتقالاتی آبی ها نیز در فضای مجازی داغ شد.اما مدیریت باشگاه استقلال 
نگرانی بابت این موضوع ندارد. فسخ یک طرفه قرارداد سیاوش یزدانی با در 
نظر گرفتن تمامی جوانب انجام شده و باشگاه در صورت مطرح شدن 
شکایتی در این باره، مدارک و دفاعیات لازم را دارد. "پایبندنبودن 
به تعهد" نیز یکی از موضوعاتی است که مدنظر قرار گرفته و بر 
اساس قرارداد بسته شده بین دو طرف، این کار انجام شده 
است. به این ترتیب شایعات مطرح شده مبنی بربسته شدن 

پنجره نقل و انتقالاتی استقلال صحت ندارد.

آفساید

خبر

واکنش استقلال به بلیت های میلیونی 
قیمت بالا و غیرمتعارف دیدار تیم های استقلال و ملوان 
با قیمت یک میلیون، نه تنها صدای اعتراض هواداران را 
درآورد بلکه باعث استقبال نکردن آن ها از این بازی شد. 
حجت کریمی عضو هیئت مدیره استقلال در واکنش به 
این موضوع گفت:»  فتح ا... زاده پیگیر این موضوع است تا 

در هفته های آینده قیمت ها را اصلاح کنیم.«

هافبک مازاد پرسپولیس اجازه 
تمرین ندارد!

هافبک تیم پرسپولیس که در فهرست مازاد این تیم 
قرار داشت، فعلًا اجازه تمرین با سرخپوشان را ندارد.
تیم پرسپولیس پس از دیدار مقابل فولاد خوزستان، 
دیروز تمرین ریکاوری خود را برگزار کرد، اما نکته جالب 
در تمرین، غیبت سیامک نعمتی هافبک سرخپوشان 
بود.نعمتی که از سوی یحیی گل محمدی در فهرست 
مازاد پرسپولیس در نیم فصل قرار گرفته بود به دلیل 
ــرارداد با باشگاه  اختلافات مالی حاضر به فسخ قـ
پرسپولیس نشد و به همین دلیل در فهرست این تیم 
ماندنی شد.پس از این اتفاق، سیامک نعمتی اجازه 
شرکت در تمرین پرسپولیس را پیدا نکرد. باید دید در 

نهایت چه سرنوشتی در انتظار این بازیکن خواهد بود.

اعلام ارزش پایه بلوک 51درصدی 
باشگاه استقلال 

سازمان خصوصی سازی با صدور اطلاعیه ای اعلام کرد در 
نظر دارد به استناد قانون اجرای سیاست های کلی اصل 
)44( قانون اساسی، مصوبه هیئت واگذاری و دیگر قوانین 
و مقررات مربوط، سهام شرکت فرهنگی ورزشی استقلال 
را با رعایت دستورالعمل اجرایی روش انتخاب مشتریان 
راهبردی )استراتژیک( و احراز و پایش اهلیت مدیریتی در 
واگذاری ها، از طریق فرابورس عرضه و واگذار کند.بنا بر 
اعلام سازمان خصوصی سازی، بلوک 51 درصدی سهام 
باشگاه استقلال که 5 میلیارد و 503 میلیون و 486 هزار 
و 500 سهم این باشگاه را شامل می شود به ارزش کل 
پایه 23 هزار و 868 میلیارد و 620میلیون و 950هزار 
و 500ریال، به صورت 20 درصد نقد و بقیه اقساط، طی 
شش سال با فاصله هر قسط شش ماه و مدت تنفس یک 

ساله در فرابورس عرضه خواهد شد.

واکنش نظریان به پناهندگی ملی پوش اسکی

چندی پیش اخباری از مهاجرت عاطفه احمدی، پرچم دار ایران 
در المپیک زمستانی به کشور فرانسه در رسانه های داخلی منتشر 
شد که با واکنش ملی پوش اسکی ایران همراه شد. او دوم بهمن  در 
واکنش به خبر مهاجرتش به فرانسه در پستی اینستاگرامی نوشت: 
»این خبر کاملا اشتباه است و تکذیب می کنم.« به گزارش ایرنا، با 
وجود تکذیب خبر مهاجرت از سوی احمدی، او دیروز با کشف حجاب، 
در مصاحبه با یکی از شبکه های فارسی زبان خارج از کشور رسما 
اعلام کرد: »قصد ندارد همراه دیگر اعضای تیم ملی اسکی ایران در 
مسابقات جهانی شرکت کند و به آلمان اعلام پناهندگی کرده است.« 
عباس نظریان رئیس فدراسیون اسکی در واکنش به خبر پناهندگی 
این ملی پوش اسکی به ایرنا، گفت: »این یک تصمیم شخصی است و ما 
در جریان آن نیستیم. او با هزینه شخصی به اروپا رفته و به فدراسیون و 

کمیته فنی نیز اطلاعی نداده است.«

ابتکاری جالب برای حضور کم درآمدها در 
المپیک پاریس

کمیته برگزاری بازی های المپیک و پاراالمپیک 2024 پاریس از 
طریق مشارکت با یک موسسه خیریه فرانسوی، طرح خیریه فروش 
بلیت را راه اندازی کرده است که از طریق آن برای خانواده های کم 
درآمد این فرصت را ایجاد می کند تا بتوانند حضور در المپیک و 
پاراالمپیک سال آینده را تجربه کنند. به این ترتیب افرادی که بلیت 
مسابقات المپیک و پاراالمپیک پاریس 2024 را خریداری می کنند، 
می توانند با پرداخت 2 یورو اضافه تر و اهدای آن برای خرید بلیت و 
تامین هزینه های سفر افرادی که امکان حضور در پاریس را ندارند، 
در این کار خیر شرکت کنند. طرح خیریه فروش بلیت، با آغاز فروش 
بسته های بلیت بازی های المپیک در 15 فوریه )26 بهمن( آغاز 
می شود و در هر مرحله از برنامه فروش بلیت عمومی فعال خواهد 
بود. بازی های المپیک پاریس 2024 از 26 جولای تا 11 آگوست 
و بازی های پاراالمپیک پاریس 2024 بین 28 اوت تا 8 سپتامبر 

برگزار خواهد شد.

اخبار منهای فوتبال

مرد سال آسیا به رونالدو می پیوندد 

نشریه »الریاضیه« عربستان خبر داد: جلال الدین ماشاریپوف ستاره ازبک برای جدایی از النصر 
رضایت داد و تا پایان فصل به صورت قرضی به تیم ابهاء ملحق شد.با جدایی ماشاریپوف از النصر 
مسیر پیوستن اکرم عفیف ستاره قطری و مرد سال آسیا به تیم عربستانی هموار شد.النصر برای 
تجدیدقوا به دنبال جذب اکرم عفیف قطری است. رونالدو در خط حمله در کنار تالیسکای برزیلی 
بازی می کند و این ستاره ریز نقش قطری می تواند به رونالدو در خط حمله کمک کند.آخرین 

جایزه بهترین بازیکن سال آسیا را اکرم عفیف قطری در سال 2020 دریافت کرد.

مسی بهترین بازیکن سال دنیا
نشریه »گاردین« انگلیس، فهرست پایانی 100 بازیکن برتر دنیا در سال 2022 را دیروز 
منتشر کرد تا لیونل مسی ابرستاره آرژانتینی به عنوان بهترین بازیکن دنیا معرفی شود.
مهدی طارمی ستاره تیم ملی کشورمان هم هفته گذشته در فهرست 100 بازیکن برتر 
دنیا قرار گرفته بود و جایگاه 78 دنیا را به نام خود ثبت کرد.نکته جالب در اعلام فهرست 
پایانی بهترین های دنیا غیبت کریستیانو رونالدو دارنده 5 توپ طلای بهترین بازیکن دنیا 
در فهرست 50 بازیکن برتر دنیا در سال 2022 بود.رونالدو در فهرست نشریه گاردین در 
رده 51 دنیا ایستاد. ابرستاره پرتغالی با انتخاب النصر عربستان برای بازی به نظر می رسد 

یک سقوط آزاد داشته است.

آقای خاص به دنبال بازگشت به چلسی!
عملکرد ضعیف گراهام پاتر روی نیمکت چلسی باعث شده که بسیاری منتظر  برکناری او از 
این تیم و انتخاب سرمربی جدید برای آبی های لندن باشند. این مربی انگلیسی تنها چند ماه 
قبل جانشین توماس توخل در استمفوردبریج شد و با این که شروعی توفانی و فوق العاده در 
این تیم داشت، اما نتوانست این روند را ادامه دهد و شرایط چندان خوبی را در چند هفته اخیر 
در این تیم سپری نکرده است. روزنامه دیلی میل مدعی شده است که مورینیو علاقه زیادی 
به بازگشت به چلسی و حضور دوباره روی نیمکت این تیم دارد و همین باعث شده که پیغامی 
برای مدیران و مالکان جدید این باشگاه ارسال کند. او در این پیغام ابراز علاقه کرده که در 
صورت ترک این تیم توسط پاتر، بار دیگر به عنوان سرمربی چلسی انتخاب شود. دلیل مورینیو 
برای ترک باشگاه رم این است که احساس می کند مدیران این باشگاه آن طور که باید و شاید 
و خصوصا در تامین بودجه برای جذب بازیکنان جدید از او حمایت نکرده اند و همین باعث 
شده که این بازیکن در پی ترک این باشگاه و بازگشت به چلسی باشد. حضور همسر و فرزندان 

مورینیو در لندن نیز دلیل مهم دیگری است که او را برای حضور در چلسی ترغیب می کند.

اخبار خارجی

حسینی: پس از برخورد و بی هوشی 
چیزی یادم نمی آمد

در دیدار تیم های ذوب آهن و تراکتور سید محمد حسینی و امیرحسین 
صدقی پس از پریدن به هوا، با یکدیگر برخورد شدیدی داشتند و روی 
زمین افتادند. حسینی، بازیکن تراکتور در این صحنه بی هوش شد. 
شدت برخورد به حدی بود که بازیکنان دو تیم در شوک به سر می بردند. 
آسیب دیدگی شدید دو بازیکن باعث شد به سرعت دو آمبولانس حاضر 
در ورزشگاه وارد زمین چمن شوند و این دو بازیکن را به بیمارستان منتقل 
کنند. مدافع تراکتور پس از این صحنه راهی بیمارستان شد تا مراحل 
درمانی خود را طی کند. 24 ساعت پس از این اتفاق، سید محمد حسینی 

مدافع تراکتوراز بیمارستان کاشانی اصفهان مرخص شد.

خدا را شکر خطر رفع شده است هم اکنون وضعیت ات چطور است؟       
سردرد و سرگیجه ام کمتر است. باید پیش متخصص مغز و  اعصاب بروم 
و شرایطم مشخص شود. دکتر تیم به من گفت که شاید تا یک هفته اجازه 

تمرین نداشته باشم.

درباره صحنه برخوردت با بازیکن ذوب آهن و اتفاق تلخی که رخ داد        
صحبت کن.

من تا فیلم را ندیدم، نفهمیدم که کجا بودم و چه اتفاقاتی افتاد. لحظه 
برخورد را هم به یاد نمی آورم و از طریق فیلم ها صحنه را روایت می کنم. 
وقتی در بیمارستان چشم باز کردم، فکر می کردم در تمرین حالم بد شده 
است. به مرور زمان فهمیدم بازی داشتم و فکر می کردم بازی با تساوی 
بدون گل به پایان رسیده است. یکی از ماساژورها پیش من بود و من از او 
سوال کردم چرا این جا هستم و من بعد بازی حالم بد شده بود؟ ماساژور هم 
در پاسخ به من گفت که ما بازی را 2 بر یک جلو هستیم. به او گفتم پس من 
این جا چه می کنم؟  او به من گفت مگر نمی دانی چه اتفاقاتی افتاده است؟ 

و من هم در پاسخ گفتم نمی دانم چه شده است.

پس تا چند ساعت حافظه ات را از دست داده بودی؟       
ماساژور به من توضیح داد که تو سر به سر شدی و بی هوش روی زمین 
افتادی و فکت قفل شد، دکتر و بچه های تیم فکت را باز کردند و کارهای 
درمانی ات را انجام دادند. در بیمارستان بودم که گل سوم را هم زدیم. 
به طور کلی صحنه را تا زمانی که فیلم را ندیده بودم، یادم نمی آمد. فکر 
می کنم  تا الان نزدیک 100 بار آن صحنه را دیــده ام. به خیر گذشت و 
جای شکرش باقی است. هر کسی که برای من در آن موقع زحمت کشید، 
دستش را می بوسم. شوک بدی هم به تیم وارد شده بود. وقتی هم صحنه ها 
را می دیدم و وقتی فهمیدم بچه ها اشک ریخته بودند خیلی منقلب شدم. 
خانواده ام آن موقع تحت فشار بودند و از همه کسانی که به من محبت 

داشتند، تشکر می کنم و امیدوارم   بتوانم جبران کنم.

گفت وگو 

   جنجال بازی سرخ ها!   

گروه ورزش/ مجمع عمومی فدراسیون فوتبال صبح دیروز درحالی 
برگزار شد که به جز اعضای هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال اعم از 
رئیس و دبیرکل فدراسیون، دیگر اعضا به صورت آنلاین در این مجمع 
حضور داشتند و درباره موارد مختلفی از جمله صورت های مالی 
فدراسیون فوتبال تصمیم گیری کردند. مجمع فوتبال دارای 89 
عضو است که با توجه به نبود تیم ملی فوتبال ساحلی زنان، فقط 87 
نفر می توانند در این جلسه حاضر شوند و به گفته ممبینی، 79 نفر در 
این مجمع حضور داشتند. این مجمع بعد از گذشت 45 دقیقه خاتمه 
یافت تا یک رکورد تازه در برگزاری مجامع این فدراسیون به ثبت 
برسد. در پایان هم وحید فدایی به عنوان خزانه دار مستقل فعالیت 
خود را با تایید اعضای مجمع آغاز کرد. مجمع بعدی فدراسیون 
فوتبال 27 اسفند برگزار می شود. مهدی تاج رئیس فدراسیون 
یکی از معدود سخنرانان مجمع بود تا در صحبتی کوتاه، بگوید: 
»در مجموع خانواده فوتبال قدردان زحمات همه تماشاگران و همه 
مدیران باشگاه ها، روسای هیئت ها و مجموعه فوتبال است. گام های 
مهمی برای تیم های ملی برداشتیم و امیدوارم سال  آینده نوجوانان 
و جوانان به جام جهانی بروند. اقدامات ستادی برای موفقیت تیم 
ملی امید هم برداشته شده. موانع پیش روی نصب سیستم کمک 
داور ویدئویی برداشته شده و امیدوارم فصل آینده را با VAR برگزار 
کنیم. ساختمان اداری فدراسیون فوتبال و تجهیز کمپ تیم ملی را در 
دستور کار داریم. درِ ورودی این کمپ در حال ساخت است. کارهای 
خوبی در کمپ تیم ملی انجام شده و نزدیک ترین اتفاق، افتتاح 
ساختمان کوثر است که برای استفاده زنان ملی پوش است.« تاج در 
صحبت هایش دوباره به ورود فناوری  VAR به فوتبال ایران اشاره کرد 
و همین سوژه برخی رسانه ها شد. به نوشته سایت دانا، فدراسیون 
فوتبال در عین تعجب تنها با شرکت EVS وارد مذاکره شده و شرکتی 
به اسم چشم انداز ارتباط را هم به عنوان پیمانکار ایرانی به باشگاه های 
لیگ برتری معرفی کرده؛ در حالی که شرکت های دیگری هم وجود 
 EVS داشت و مشخص نیست علت این الزام به همکاری با چشم انداز و
چه بوده است؛ آن هم در شرایطی که مسئولان فدراسیون فوتبال 
باشگاه های لیگ برتری را به پرداخت هزینه ای بیش از 10 میلیارد 

تومان برای استفاده از VAR  ملزم کرده اند.

پولادگر: حضور تیم ملی در جام جهانی عزت مندانه بود       
جدای از صحبت های حاشیه ساز تاج، ارائه نظر کارشناسی درباره 
عملکرد تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی فوتبال توسط سید 
محمد پولادگر معاون قهرمانی وزیر ورزش هم خبرساز شد. پولادگر 
درحالی در مجمع فدراسیون فوتبال شرکت کرد که معتقد بود 
تیم ملی فوتبال ایران عملکرد خوبی در جام جهانی داشته: »هر 
چند قضاوت  های مختلفی درباره این رویداد شد و طبیعی است 
و خروجی این رویداد برد و باخت هاست، شاید اتفاقاتی را که در 
حاشیه رخ می دهد خیلی ها ندانند، ما متفاوت ترین جام جهانی 
فوتبال را سپری کردیم. با وجود این که نهادهای ورزشی دنیا شعار 
جدایی سیاست از ورزش را می دهند اما ما سیاسی ترین جام جهانی 
فوتبال را داشتیم و این روزها هم شاهد تحریم وزیر ورزش هستیم که 
یک کار بی سابقه است که یک نهاد سیاسی ورود و دخالت می کند 
و وزیر ورزش را تحریم می کند. تیم ملی در شرایطی به جام جهانی 
رفت که دشمن از همه کانال ها سعی در حاشیه سازی داشت و حتی 
سعی کرد  تا تیم ما در جام جهانی حضور پیدا نکند. مکرشان اما به 
خودشان برگشت و همه نقشه هایشان نقش برآب شد. منصفان اما 
به کشورمان در جام جهانی نمره قبولی می دهند و تیم حضوری 

چشمگیر و عزت مندانه داشت.«

نظر پولادگر درباره جام جهانی و تحریم وزیر ورزش 

VAR برگزاری سریع ترین مجمع فدراسیون فوتبال با مبحث

لورکوزن آماده فروش سردار آزمون 
سردار آزمون در پنجره نقل وانتقالات زمستانی گذشته به حضور هشت ساله اش در فوتبال باشگاهی 
روسیه پایان داد و با قراردادی پنج و نیم ساله به بایرلورکوزن پیوست اما اوضاع در این تیم بوندس لیگایی 
برایش آن طور که می خواسته پیش نرفته و هنوز نتوانسته جایگاه ثابتی در ترکیب لورکوزن برای خود 
دست و پا کند.نشریه »کیکر« آلمان با انتشار گزارشی مدعی شد که بایرلورکوزن منتظر پیشنهادهایی 

است که به سردار آزمون خواهد شد. روزنامه »تاکویم« ترکیه هم مدعی شده که مدیر برنامه های 
سردار آزمون او را به باشگاه گالاتاسرای ترکیه پیشنهاد کرده است. طبق این گزارش؛ 

پیشنهادهای زیادی به این باشگاه ترکیه ای برای تقویت خط حمله اش شده، اما آخرین 
نام پیشنهادی، سردار آزمون مهاجم بایرلورکوزن ملقب به »مسی ایرانی« بوده است.
حالا تصمیم با اوکان بوروک سرمربی گالاتاسرای است که این مهاجم 28 ساله را به 
خط حمله اش اضافه کند یا خیر. در صورت تأیید بوروک، مدیریت باشگاه گالاتاسرای 

دکمه انتقال را می زنند و آزمون را احتمالًا قرضی به خدمت خواهند گرفت.

   حواشی ادامه دار دیدار فولاد و پرسپولیس  

مقصر گل خوردن پرسپولیس معرفی شد 
پرسپولیس در حساس ترین بازی هفته هفدهم لیگ برتر مقابل فولاد در اهواز تن به 
شکست یک بر صفر داد و تک گل بازی را روبرتو تورس بازیکن جدید و اسپانیایی فولاد 
به زیبایی به ثمر رساند.احسان پهلوان ستاره فصل قبل پرسپولیس که در تابستان 

امسال راهی فولاد شد، مقابل تیم سابقش عملکرد خوبی داشت و پاس گل زیبایی 
به تورس اسپانیایی داد. پاس پهلوان درحالی دقیقا روی پای تورس نشست که علی 

نعمتی مدافع چپ پرسپولیس که مامور مهار تورس بود، جا ماند و دروازه پرسپولیس باز 
شد. نعمتی که روی گل فولاد مقصر بود، بعد از گل خوردن تیم اش تمرکز خود را تا 

حدودی از دست داد و مرتکب چند اشتباه دیگر شد.همین موضوع سبب شد تا گل 
محمدی خیلی زود و قبل از پایان نیمه نخست این بازیکن را تعویض کند و دیاباته را به 
بازی بفرستد. گل محمدی با این تعویض زودهنگام خود نشان داد علی نعمتی روی 

گل خورده تیم اش مقصر بوده و از عملکرد او رضایت نداشته است.


